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ZZaassttuuppiitteellssttvvaa  mměěssttaa  ŽŽeelleezznnýý  BBrroodd  
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P ř í t o m n i : Eva Dvořáková  

Mgr. Tomáš Hartl  

Jitka Havlíková  

Mgr. Václav Horáček  

RNDr. Ludmila Infeldová  

André Jakubička  

Vladimír Kočí  

Akademický malíř Zdeněk Lhotský 

Ing. Miloslav Louma 

Mgr. František Lufinka  

MUDr. Irena Lufinková  

Ernesto Malafarina  

Mgr. Ivan Mališ 

PaedDr. Milada Motlíková  

    RNDr. Martin Smola  

  

Program : 

    

1)    Zahájení       16:30   

2)    Kontrola plnění usnesení z 3. zasedání zastupitelstva města     

3)    Organizační záležitosti       

3.1)   Rozpočtová opatření č. 1/2015 

3.2)   Příspěvek ze sociálního fondu 

3.3)   Pořizování videozáznamu z jednání ZM 

3.4)   Rekonstrukce mostu 

3.5)   Nový grantový systém přidělování příspěvků 

3.6)   Zpráva o činnosti městské policie za rok 2014 

4)    Nemovitosti 

4.1)   Prodej části pozemku ppč. 257 k.ú. Žel. Brod 

4.2)   Prodej části pozemku ppč. 333 k.ú. Železný Brod 

4.3)   Pronájem pozemků pro rekonstrukci mostu 

5)    Dotazy a připomínky členů zastupitelstva města a občanů 

6)    Přehled usnesení 

7)    Závěr   
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1) Zahájení 

      

Zasedání zastupitelstva města řídil starosta Mgr. František Lufinka a zahájil jej 

přivítáním všech přítomných. 

Starosta města konstatoval, že zastupitelstvo bylo řádně svoláno, je přítomno všech 

15 členů, zastupitelstvo je schopno jednání a usnášení se.   

Pan starosta navrhl za ověřitele zápisu dnešního jednání RNDr. Ludmilu Infeldovou 

a pana Ernesta Malafarinu.   

Pan starosta seznámil zastupitele s pořadem dnešního zasedání, proti němuž nebyly 

námitky.  

 

Návrh usnesení: 
 

Zastupitelstvo města schvaluje program dnešního zasedání zastupitelstva města 

v předloženém znění  

15 pro (Eva Dvořáková, Mgr. Tomáš Hartl, Jitka Havlíková, Mgr. Václav Horáček, 

RNDr. Ludmila Infeldová, André Jakubička, Vladimír Kočí, akad. mal. Zdeněk Lhotský, 

Ing. Miloslav Louma, Mgr. František Lufinka, MUDr. Irena Lufinková, Ernesto Malafarina, 

Mgr. Ivan Mališ, PaedDr. Milada Motlíková, RNDr. Martin Smola) 

0 proti 

0 zdr.  

 

   
2) Kontrola plnění usnesení z 3. zasedání zastupitelstva města       

 

Kontrolu plnění usnesení z  3. zasedání zastupitelstva města, konaného dne 2.2.2015, 

přednesl tajemník Městského úřadu Mgr. Josef Haas.  

 

André Jakubička: kontrolní výbor nemá ke kontrole plnění usnesení připomínky. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města bere na vědomí zprávu o plnění usnesení z  3. zasedání 

zastupitelstva města. 

 

 

3) Organizační záležitosti 

 

3.1) Rozpočtová opatření č.2/2015 

Předkládá paní Věra Sochorová, vedoucí finančního odboru 

 

Mgr. František Lufinka: rozpočtová opatření se týkají dotací. Jedná se o dotaci na 

z EU a státního rozpočtu, z Ministerstva dopravy a z Úřadu práce. Dotace přicházejí 
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do příjmů i samozřejmě i do výdajů. Je tam pouze 2.752 korun zapojení rezervy 

z minulých let, jsou to peníze na nevyčerpané dotace na volby za rok 2014 a město je 

účtuje touto formou.  
 

Návrh usnesení: 

 

Zastupitelstvo města souhlasí s provedením rozpočtových opatření č. 2 za rok 

2015 
 

15 pro (Eva Dvořáková, Mgr. Tomáš Hartl, Jitka Havlíková, Mgr. Václav Horáček, 

RNDr. Ludmila Infeldová, André Jakubička, Vladimír Kočí, akad. mal. Zdeněk Lhotský, 

Ing. Miloslav Louma, Mgr. František Lufinka, MUDr. Irena Lufinková, Ernesto Malafarina, 

Mgr. Ivan Mališ, PaedDr. Milada Motlíková, RNDr. Martin Smola) 

0 proti 

0 zdr.  

 

 

3.2) Příspěvek ze sociálního fondu 

Předkládá Mgr. Josef Haas, tajemník městského úřadu 
 

Mgr. František Lufinka: sociální fond byl zřízen v roce 1998, je vytvářen jednotným 

přídělem z rozpočtu běžného roku ve výši 2 % z ročního objemu vyplacených 

mzdových prostředků zaměstnancům v pracovněprávním vztahu a z měsíčních 

odměn dlouhodobě uvolněných členů zastupitelstva. Od roku 2006 byla částka na 

ošatné každoročně 4.000,- Kč. V roce 2012 byla snížena na 2.000,- Kč. Jelikož se objem 

prostředků fondu snižuje, navrhujeme ošatné pro rok 2015 ve výši 1.500,- Kč na 

osobu. K 31.12.2014  bylo ve fondu 118.000 tisíc Kč, nejvíce se čerpá na stravování 

zaměstnanců a ošatné.  

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje příspěvek ze sociálního fondu na ošatné pro  rok 

2015 ve výši 1 500 Kč 
 

15 pro (Eva Dvořáková, Mgr. Tomáš Hartl, Jitka Havlíková, Mgr. Václav Horáček, 

RNDr. Ludmila Infeldová, André Jakubička, Vladimír Kočí, akad. mal. Zdeněk Lhotský, 

Ing. Miloslav Louma, Mgr. František Lufinka, MUDr. Irena Lufinková, Ernesto Malafarina, 

Mgr. Ivan Mališ, PaedDr. Milada Motlíková, RNDr. Martin Smola) 

0 proti 

0 zdr.  

 

 

3.3) Pořizování videozáznamu z jednání ZM 

Předkládá paní Věra Brunclíková, vedoucí odboru vnitřních věcí 
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Mgr. František Lufinka: v souladu s vydaným stanoviskem Úřadu pro ochranu 

osobních údajů je provozování kamerového systému považováno za zpracování 

osobních údajů. Pokud pořizujeme záznam, podléhá tato činnost zákonu 101/2000 

Sb. S ohledem na tuto skutečnost je povinen ten, kdo hodlá zpracovávat osobní 

údaje, oznámit tuto skutečnost před jeho zpracováním Úřadu pro ochranu osobních 

údajů. Přistoupili jsme k tomu tak, že záznam budeme vypracovávat a s tudíž na to 

musíme nahlížet i hlediska § 16 zákona o ochraně osobních údajů - kdo hodlá 

pořizovat záznam, musí tuto skutečnost oznámit ÚOOÚ. To je důvod, proč jsme 

k tomu přistoupili, protože z předchozího období toto nebylo provedeno a museli 

jsme dodržet literu zákona, Z důvodu dodržení zákona jsme na přelomu roku 2014 a 

2015 zaslali Úřadu oznámení o zpracování údajů, ÚOOÚ doporučil tento postup. 

Záznam budeme uchovávat po dobu 10 dnů, tj. délka, za kterou má být zpracován 

zápis z jednání zastupitelstva.   

 

Ernesto Malafarina: nesedí mi lhůta 10 dnů. Přečetl jsem různé judikatury a nikde 

jsem nenašel, že je potřeba zveřejnit na 10 dnů, naopak se domnívám, že lze zveřejnit 

neomezeně. Vychází se ze zákona o ochraně osobních údajů, ale i zákona o 

svobodném přístupu k informacím, občanského zákoníku, listině základních práv a 

svobod a zákona o obcích. Někdy si jednotlivé paragrafy těchto zákonů dost 

protiřečí.  Jsme posuzování jako osoby veřejně činné a dokonce i občané, kteří zde 

vystoupí. Ochrana osobních údajů je tady až ve druhé rovině, protože se o žádné 

osobní údaje nejedná. Semily a další města to mají, stačí informovat na tabuli a 

nezabírat obecenstvo. 

 

Mgr. Ivan Mališ: právnické výklady jsou skutečně různé, některé si protiřečí, volili 

jsme zlatou střední cestu. Z hlediska Úřadu na ochranu osobních údajů přicházely 

v úvahu 3 varianty, první možností je přímé vysílání pouze v dobu konání 

zastupitelstva bez záznamu, druhá, kterou navrhujeme, je varianta záznamem, který 

bude po určitou dobu zveřejňován na stránkách města, pak bude smazán. Pokud by 

to bylo na neomezenou dobu, jak říkáte, pak nám bylo sděleno, že by tam občané 

nemohli být a museli by být ze záznamu vymazáni. Problematiku jsme konzultovali 

s některými dalšími radnicemi. Většina pořizuje záznam na neomezenou dobu 

včetně vymazání, ale informace o nahlédnutí je zpoplatněna průměrně částkou 150  – 

200  Kč. 

 

Ernesto Malafarina: stanovisko ÚOOÚ je leckdy dost hraniční. Je otázkou, co je 

osobní údaj, který je chráněn. Osobním údajem je například rodné číslo nebo 

zdravotní stav. Pokud město prodává nebo kupuje nemovitost, tak už uveřejnění 

parcelního čísla nebo částky není osobním údajem, protože je to zveřejněno na 

katastru. Kdyby se objevily, stačí je vypípnout ze záznamu nebo vymazat. 

Předkládám návrh zveřejnit záznam z jednání zastupitelstva města a ponechat ho na 

internetu do následujícího konání zastupitelstva, kdy bude nahrazen novým 

záznamem a starý záznam archivovat a zpřístupnit jej zdarma občanům města a těm, 
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kteří zde mají pozemky, s tím, že pro zájemce, kteří nejsou občany města, bude 

zpoplatněn. 

  

Vladimír Kočí: archivuje se písemný záznam a usnesení a tam jsou všechny věci 

zaneseny, proč tedy archivovat ještě videozáznam. 

 

André Jakubička: v roce 2010, když jsme začali zveřejňovat záznamy ze 

zastupitelstva, neměl ÚOOÚ prakticky žádné problémy se zveřejňováním záznamu. 

Pak vydal spoustu protichůdných stanovisek, kdy některá odvážná města záznamy 

zveřejňují. Já bych to bral jako základní princip transparentnosti. Přikláním se 

k návrhu pana Malafariny. Proč má být záznam uchováván pouze 10 dnů? 

 

Mgr. Ivan Mališ: lhůta vychází ze zákonem stanovené lhůty na zpracování zápisu.  

 

RNDr. Martin Smola: jak by se reálně rozdělil náhled všech občanů? 

 

Ernesto Malafarina: záznam bude zpřístupněn všem, tam se nečiní žádný rozdíl. 

Pouze při vyžádání z archivu musí zájemce prokázat oprávněnost ze zákona.  

 

Protinávrh usnesení - hlasování: 
 

Zastupitelstvo města schvaluje zveřejnění záznamu z jednání zastupitelstva do 

následujícího konání ZM, poté jej archivovat a zpřístupnit jej bezplatně občanům, 

jejich nárok vychází ze zákona o obcích. 
 

6 pro (RNDr. Ludmila Infeldová, André Jakubička, akad. mal. Zdeněk Lhotský, Ing. Miloslav 

Louma, Ernesto Malafarina, RNDr. Martin Smola) 

6 proti (Eva Dvořáková, Mgr. Václav Horáček, Vladimír Kočí, Mgr. František Lufinka, 

MUDr. Irena Lufinková, Mgr. Ivan Mališ) 

3 zdr. (Mgr. Tomáš Hartl, Jitka Havlíková, PaedDr. Milada Motlíková) 

 

Usnesení nebylo přijato. 

Pan starosta navrhl hlasovat o původním usnesení. 

 

Návrh usnesení - hlasování: 
 

Zastupitelstvo města schvaluje pořizování audiovizuálního z průběhu jednání 

zastupitelstva, který bude dle technických možností zveřejněn na internetových 

stránkách města po dobu 10 dnů.  
 

7 pro (Eva Dvořáková, Mgr. Tomáš Hartl, Mgr. Václav Horáček, Vladimír Kočí, Mgr. 

František Lufinka, MUDr. Irena Lufinková, Mgr. Ivan Mališ) 

5 proti (RNDr. Ludmila Infeldová, André Jakubička, akad. mal. Zdeněk Lhotský, Ernesto 

Malafarina, RNDr. Martin Smola) 

3 zdr. (Jitka Havlíková, Ing. Miloslav Louma, PaedDr. Milada Motlíková) 
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Usnesení nebylo přijato.  Tento bod odložíme a připravíme do příštího ZM. 

 

 

3.4) Rekonstrukce mostu 

Předkládá Ing. Daniel Mach, vedoucí odboru územního plánování a regionálního rozvoje 

 

Mgr. František Lufinka: o půlnoci ze čtvrtka na pátek došlo k uzavírce mostu, 

objížďka území je relativně velká, objízdné trasy jsou značeny už od Harrachova. 

Nákladní doprava nemá průjezd zakázán, je zde jen doporučení, ale tím, že nebudou 

jezdit velcí dopravci, vznikne městu úleva. V pátek byly zveřejněny změněné jízdní 

řády, občané si je mohou vyzvednout na Městském úřadě. Největší obava byla 

z výjezdu od Penny na hlavní silnici, byl domluven trojcestný semafor, který 

nakonec nebyl potřeba. V pátek jsme zaznamenali klidný provoz. Poslední termín 

ukončení stavby mostu je konec října, firma předpokládá, že to stihne do srpna. 

Během tohoto týdne by mělo dojít k sejmutí mostovky jeřábem. Ve čtvrtek proběhne 

další kontrolní den, kde budou řešeny připomínky k problémům na Poříči. Práce by 

měly být prováděny každý den včetně sobot a nedělí od 7 – 17 hodin.  

 

André Jakubička: jaký je finální termín? Firma nám slibovala dokončení za 3 měsíce.  

 

Mgr. František Lufinka: termín dokončení je posunut do 31.10., ale stavebně do 31.8. 

Do celé akce zasáhne výluka Českých drah Turnov – Nová Paka.  

 

André Jakubička: mohlo by předběžné užívání mostu začít již v srpnu? 

 

Mgr. František Lufinka: spíš začátkem září, ale termín stavby stále vychází do 31.10. 

 

Ing. Miloslav Louma: mezi mostem a Bytovým podnikem chybí chodník 

 

Mgr. František Lufinka: máme to jako požadavek na stavbu. 

 

Ing. Daniel Mach: žádali jsme, že by se chodník protáhl s průchodem před Bytovým 

podnikem od dělnického domu. 

 

Mgr. František Lufinka: naše požadavky budou předneseny na kontrolním dni. 

 

PaedDr. Milada Motlíková: v jaké barvě bude most? 

 

Mgr. František Lufinka: o barvě ještě nebylo rozhodnuto, můžete to projednat 

v komisi pro vzhled města 

 

Ernesto Malafarina: dům s novou fasádou na Poříči je od projíždějících aut 

zacákaný, nebylo by řešením ho zakrýt? 
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Mgr. František Lufinka: je počítáno s tím, že se po skončení rekonstrukce mostu 

zmíněná strana domu přetře. 

 

 

Návrh usnesení: 
 

Zastupitelstvo města bere na vědomí informace o přípravě a postupu realizace 

rekonstrukce mostu přes Jizeru (ev.č. 282-017) 

 

 

3.5) Nový grantový systém přidělování příspěvků 

Předkládá paní Věra Brunclíková, vedoucí odboru vnitřních věcí 
 

Mgr. Ivan Mališ: Ministerstvo vnitra vydalo novelu zákona č. 24/2015 Sb., s názvem 

Dotace a návratná finanční výpomoc, která vstoupila v platnost zhruba před 3 týdny, 

na základě jíž jsme byli nuceni zastavit granty. Tato novela postavila spoustu obcí a 

organizací před novou situaci. Stanovuje nová pravidla a my podle nich musíme 

vyhlásit jednotlivé programy, nemohou se používat stávající formuláře, je potřeba 

připravit soubor pravidel pro poskytování finančních příspěvků a připravit znění 

veřejnoprávních smluv, které budou uzavřeny mezi poskytovatelem a příjemcem. 

Pokud by dotace přesahovala 50 tisíc, musí se informace zveřejnit na úřední desku 

po dobu 3 let. V zákoně je nově daná možnost odvolání. Obě komise mají za úkol 

připravit nová pravidla. Je velký zmatek ve výkladu zákona. Chceme pravidla 

schvalovat do 26.4. Příspěvky mohou být vyplaceny zpětně, žádosti se zřejmě budou 

moci podávat pouze 1x ročně.  

 

Mgr. František Lufinka: všechna města vyplácení příspěvků zastavila, ani Krajský 

úřad si s touto novelou neví rady, budeme muset zaujmout stanovisko.  

 

Návrh usnesení: 
 

Zastupitelstvo města bere na vědomí nový grantový systém přidělování příspěvků 

z rozpočtu města vyplývající z novely zákona 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech 

územních rozpočtů 
 

 

3.6) Zpráva o činnosti městské policie za rok 2014 

Předkládá pan Hriník, velitel Městské policie 

 

Pavel Hriník: v roce 2014 došlo ke zvýšení počtu uložených a částce vybraných 

pokut, to bylo hodně ovlivněno měřením rychlosti 65 – 70 % z nich tvoří pokuty za 

nedodržení rychlosti. V letošním roce asi takového pěkného výsledku nedosáhneme, 

protože na začátku roku měření rychlosti neplánujeme, musíme počkat na řešení 

krizových situací. Podařilo se nám přichytit 6 pachatelů přímo při činu, což je 

významně víc oproti roku 2013, kdy nebyl dopaden žádný pachatel. Bylo odchyceno 
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160 psů, tato agenda stojí spoustu finančních prostředků a času. Náklady na umístění 

1 psa v útulku v Krásném lese jsou 4 – 5 tisíc.  

 

Vladimír Kočí: ve Vaněčkově ulici stojí už půl roku auto bez SPZ 

 

Pavel Hriník: to, že nemá SPZ, neznamená, že se jedná o vrak a tudíž to nelze 

vyhodnotit jako přestupek. Autovrakem lze označit vozidlo trvale technicky 

nezpůsobilé. Odtah je v zákoně přesně vymezený. Pokusíme se zjistit majitele.  

 

Návrh usnesení: 
 

Zastupitelstvo města bere na vědomí zprávu o činnosti městské policie za rok 

2014 

 

 

4) Nemovitosti 

 

4.1) Prodej části pozemku ppč. 257 k.ú. Železný Brod 

Předkládá paní Iveta Polejová, referent odboru územního plánován a regionálního rozvoje 

 

Mgr. Ivan Mališ: v souvislosti s tím, jak v roce 2014 přešly pozemky zakoupené 

v dražbě po panu K. na město, obrátili se na nás 2 žadatelé, abychom schválili záměr 

prodeje. Manželé K. žádají o odkoupení části pozemku za domem. Jedná se o pruh o 

šířce 2,5 m přímo za domem, na který padá v zimě sníh ze střechy a je zde problém 

s odvodem dešťové vody. Získáním pozemku do svého vlastnictví by byla zajištěna 

bezproblémová údržba domu čp. 207. Náklady na vyhotovení geometrického plánu 

a sepsáním smlouvy by šly za kupujícími.  

 

RNDr. Martin Smola: je to pozemek v centru města, jaký s ním má město plán? 

 

Mgr. Ivan Mališ: pozemek je dost veliký, žádají jen o malou část, majitel zde má 

velký prostor. 

 

PaedDr. Milada Motlíková: v tuto dobu je zbytečné záležitost řešit, vraťme se k ní až 

poté, kdy bude jasné, jak bude pozemek využit.  

 

Ernesto Malafarina: z hlediska logiky věci je prodej tohoto pozemku dobrý nápad a 

předejdeme možným budoucím sousedským sporům.  

 

Návrh usnesení: 
 

Zastupitelstvo města schvaluje záměr prodeje části pozemku parc. č. 257 v k.ú. Železný 

Brod  
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14 pro (Eva Dvořáková, Mgr. Tomáš Hartl, Jitka Havlíková, Mgr. Václav Horáček, 

RNDr. Ludmila Infeldová, André Jakubička, Vladimír Kočí, akad. mal. Zdeněk Lhotský, 

Ing. Miloslav Louma, Mgr. František Lufinka, MUDr. Irena Lufinková, Ernesto Malafarina, 

Mgr. Ivan Mališ, RNDr. Martin Smola) 

0 proti 

1 zdr.(PaedDr. Milada Motlíková) 

 

 

4.2) Prodej části pozemku ppč. 333 k.ú. Železný Brod 

Předkládá paní Iveta Polejová, referent odboru územního plánován a regionálního rozvoje 

 

Mgr. Ivan Mališ: H. žádají o část pozemku po zbouraném domě pana K.. Chtějí 

odkoupit 2,5 m pozemku v délce 17 m z důvodu zajištění lepšího přístupu k vlastní 

nemovitosti. I v tomto případě máme snahu žádosti vyhovět. Náklady na zhotovení 

geometrického plánu a sepsání smlouvy opět hradí kupující.  

 

Ernesto Malafarina: celková plocha pozemku je 208 m2, čímž není vhodný ke stavbě 

domu.  

 

Mgr. František Lufinka: plánujeme zde spíš otevřenou klidovou zónu, tesařskou 

konstrukci formou altánu nebo posezení bez zastřešení. Zástavba se zde neplánuje.  

 

RNDr. Ludmila Infeldová: je to jiná situace než v případě K., doporučuji počkat, až 

budeme přesně vědět, co zde bude. Je to velký pozemek.  

 

pan Halama: na zmiňovaném pozemku nic stavět nehodlám, odkoupení žádám 

z důvodu sjíždění sněhu ze střechy na plot. Jsem ochoten přistoupit na šířku 1,5 m.  

 

Mgr. Tomáš Hartl: H. si vytrpěli dost, jsem pro prodej, proto, aby měli klid a mohli 

si zde udržovat pořádek.  

 

Návrh usnesení: 
 

Zastupitelstvo města schvaluje záměr prodeje části pozemku parc. č. 333 v k.ú. 

Železný Brod  

10 pro (Eva Dvořáková, Mgr. Tomáš Hartl, Jitka Havlíková, Mgr. Václav Horáček, Vladimír 

Kočí, Ing. Miloslav Louma, Mgr. František Lufinka, MUDr. Irena Lufinková, Ernesto 

Malafarina, Mgr. Ivan Mališ)  

0 proti 

5 zdr.(RNDr. Ludmila Infeldová, André Jakubička, akad. mal. Zdeněk Lhotský, PaedDr. 

Milada Motlíková, RNDr. Martin Smola) 
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4.3) Pronájem pozemků pro rekonstrukci mostu 

Předkládá paní Iveta Polejová, referent odboru územního plánován a regionálního rozvoje 

 

Mgr. Ivan Mališ: k rekonstrukci mostu potřebuje stavební firma využít pozemky 

města jako plochu pro skladování materiálu, uskladnění strojů, stavební buňky, 

apod.  Rada města schválila nájemní smlouvu mezi Městem Železný Brod a stavební 

firmou FIRESTA, a to za cenu 100 tisíc. Máme zájem, aby realizace stavby mostu 

proběhla bez problémů, snažíme se vyjít vstříc stavbě tak, jako nám majitel stavby 

vychází vstříc v některých majetkových záležitostech.  

 

Mgr. František Lufinka: V případě veřejného zájmu nepostupujeme podle ceníku 

obecně závazné vyhlášky, ale podle rozhodnutí schváleného na posledním 

zastupitelstvu. Navržená cena za pronájem pozemku byla stanovena tak, aby stavba 

mohla pokračovat.  

 

Návrh usnesení: 
 

Zastupitelstvo města  

1)  schvaluje pronájem pozemků parc. č. 443/1, 443/2, 444, 776, 807/1, 809/1, 810/1, 

810/3, 3269/1, 3269/2, 3280, 3335/1 vše v k.ú. Železný Brod za účelem zřízení 

staveniště firmě FIRESTA – Fišer, rekonstrukce, stavby a.s., Mlýnská 68, 602 00 Brno, 

IČ:25317628, DIČ: CZ25317628 ve výši 100.000,- Kč (osvobozeno od DPH) 

2)  schvaluje uzavření nájemní smlouvy mezi Městem Železný Brod a společností 

FIRESTA – Fišer, rekonstrukce, stavby a.s., Mlýnská 68, 602 00 Brno, IČ:25317628, 

DIČ: CZ25317628 za účelem zřízení staveniště  
 

15 pro (Eva Dvořáková, Mgr. Tomáš Hartl, Jitka Havlíková, Mgr. Václav Horáček, 

RNDr. Ludmila Infeldová, André Jakubička, Vladimír Kočí, akad. mal. Zdeněk Lhotský, 

Ing. Miloslav Louma, Mgr. František Lufinka, MUDr. Irena Lufinková, Ernesto Malafarina, 

Mgr. Ivan Mališ, PaedDr. Milada Motlíková, RNDr. Martin Smola) 

0 proti 

0 zdr.  

 

 

5) Dotazy a připomínky členů zastupitelstva města a občanů 

 

Mgr. Ivan Mališ: po nešťastné události v Uherském Brodě jsme se v rámci 

soudržnosti mezi obcemi, které mají v názvu Brod, spojili a domluvili, že některé 

postupy budeme korigovat, a v některých půjdeme vlastní cestou. Dva dny byla na 

radnici vyvěšena černá vlajka a jsou domluveny další postupy. Chtěli jsme 

poskytnout Uherskému Brodu finanční pomoc, spojili jsme se s panem starostou a po 

konzultaci jsme se shodli, že pomůžeme spíš městu než občanům, což pan starosta 

přivítal s tím, že v současné době mají připraven dostatek peněz, které nevyčerpali. 

Domluvili jsme se, že ve chvíli, kdy bude mít Uherský Brod připraven konkrétní 
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projekt, budeme osloveni, abychom mohli hlasovat o pomoci. Předběžně se jedná o 

dva směry. První je výstavba pietního místa, kde jsou předpokládané náklady 750 

tisíc. Myšlenka, že dětem pozůstalých nabídneme pobyt na táboře DDM Mozaika,  

padla, neboť zde není žádné dítě do 15 let. Starosta Uherského Brodu vítá 

zdrženlivost, v současné době s nimi soucítí každý, pomoc od nás bude vhodnější 

poskytnout později.  

 

PaedDr. Milada Motlíková: byla jsem pozvána do spolku Trávnice. Z jednání vzešly 

požadavky:  

 prohlásit Trávníky za klidovou zónu s omezením rychlosti na 30 km/hod.  

 na začátku Železné ulice až po ZŠ Školní umístit radar 

 na Malém náměstí a u školy vyznačit přechod 

 osadit zrcadlo v Železné ulici 

 provést revizi dopravního značení celé památkové rezervace 

 zajistit občasnou kontrolu rezervace městskou policií 

 vyřešit přemístění vedení veřejného osvětlení do země 

 

Mgr. František Lufinka:  

 dvojice semaforů stojí 300 tisíc korun, do loňského roku na to byla dotace 200 

tisíc v Ministerstva dopravy, nyní by celá investice by šla z rozpočtu města 

 retardéry jsou během provozu velmi hlučné 

 omezení rychlosti by asi nebyl problém 

 bylo žádáno do země, ale správce sítě sdělil, že síť je položena krátce, 

nedožívá, takže pokud bychom trvali na uložení vedení do země, museli 

bychom hradit všechny náklady 

 

Karel Císař: omezená rychlosti se řešilo již před roky, ale nerealizovalo, na něčem to 

zůstalo stát, já myslím, že na minulém vedení. 

 

Mgr. František Lufinka: požadavky spolku převezmeme a zaujmeme stanovisko. 

 

Ernesto Malafarina: dochází tam k velké toleranci, nezažil jsem tam žádný velký 

exces. 

 

Mgr. Václav Horáček: ohledně dopravy řešíme obě dvě školy, co se týká dopravy.  

Uvědomme si, že je to krajská silnice. Co se týče retardérů, způsobují velký hluk, 

který je slyšet daleko, ale jsou jiné možnosti, aspoň světelné, upozorňovací.  Největší 

problém zde je ten, že se jedná o vesnickou památkovou zónu ve městě, proto na ni 

nedostaneme žádnou dotaci. 

 

Ing. Daniel Mach: 

 veřejné osvětlení by se dalo dát do země, ale nejvíc kabelů zde mají energetici 

 přechody z Horecké by vedly odnikud nikam, přechod u Vetlých je také 

technicky neřešitelný 
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 uvažovalo se o zadání celé oblasti Trávníků do obytné zóny s rychlostí 20 

km/hod., s předností zprava, ale vše záleží na dohodě s Libereckým krajem 

 

občanka: klidová zóna by řešila spoustu problémů, poslední 2 měsíce se vyskytly 2 

případy ohrožení chodců. 

 

Petr Sion: chci poděkovat za to, že se skládka pana K. dostala do tohoto stavu, a to 

předchozímu vedení jmenovitě panu Loumovi, Jakubičkovi, Horáčkovi a paní 

Motlíkové a novému vedení za pokračování. Mluvím za mlčící většinu Trávníků. 

Na nově vzniklém prostoru by se nám líbilo zasadit 1 strom a osadit lavičky a nic zde 

nestavět. Nechceme vidět, aby roubenku někdo zachraňoval. Mám dotaz, zda je 

útlum kolem této kauzy v tom, že neproběhlo soudní vystěhování. Pan K. stále 

rozšiřuje skládku na městském pozemku, proč nezasáhne městská policie?  

 

Mgr. František Lufinka: od 4.12. je žaloba na vyklizení u soudu, zatím se s tím nic 

neděje. Ve chvíli, kdy bude vydáno rozhodnutí, objekt vyklidíme a budeme 

pokračovat.  

 

Mgr. Ivan Mališ: připomínám, že pořád platí dohoda, abyste v případě, že vidíte 

pana K. skladovat další odpad, volali městskou policii. 

 

Ernesto Malafarina: jak bude řešeno veřejné osvětlení ze Záskalí na Malou Horku? 

 

Mgr. František Lufinka: v rozpočtu jsou finance na veřejné osvětlení obecně, 

musíme rozhodnout, kde budou použity, záleží i na četnosti pohybu v dané lokalitě.   

 

Alena Kortanová: měla by se urychleně vymyslet koncepce, co s kopečkem, který 

vznikl po demolici, aby tento pozemek nezarostl kopřivami. Také by bylo vhodné 

pokácet rozvalené túje parčíku v Železné ulici a vytvořit tam otevřený prostor.  

 

Ivo Havlíček: již jsme se o to pokoušeli, ale někteří z Trávníkářů byli proti. 

 

Ing. Daniel Mach: ke kácení se musí vyjádřit památkáři. 

 

Mgr. František Lufinka: ohledně koncepce zmiňovaného pozemku předpokládáme 

2 varianty. Zatravňovat nelze v zimě, po oteplení plánujeme pozemek osít.  

 

RNDr. Martin Smola: vypracuji podrobný záměr zřízení osadních výborů a dodám 

jej do příštího ZM. 

 

Ing. Jiří Novotný: obytná zóna musí být označena vstupem. V oblasti Malého rynku 

jezdí víc místních obyvatel, vyřešení obytné zóny je složitější než vyřešení 

jednotlivých případů. 
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André Jakubička: kontrolní výbor žádá o přístup jeho členů k zápisům ze 

zastupitelstva. 

 

 

Návrh usnesení: 
 

Zastupitelstvo města schvaluje zřízení přístupu členům kontrolního výboru, MUDr. 

Jarmile Kotowské a Ing. Petru Mikšovskému, Ph.D., k zápisům zastupitelstva města  
 

15 pro (Eva Dvořáková, Mgr. Tomáš Hartl, Jitka Havlíková, Mgr. Václav Horáček, 

RNDr. Ludmila Infeldová, André Jakubička, Vladimír Kočí, akad. mal. Zdeněk Lhotský, 

Ing. Miloslav Louma, Mgr. František Lufinka, MUDr. Irena Lufinková, Ernesto Malafarina, 

Mgr. Ivan Mališ, PaedDr. Milada Motlíková, RNDr. Martin Smola) 

0 proti 

0 zdr.  

 

 

PaedDr. Milada Motlíková: město je vlastníkem rozvodny na Poříči, kterou koupil 

v roce 2004 včetně dalších 6 pozemků za 100 tisíc korun. ČEZ požadoval budovu 

rozvodny a pozemek pod ní, proto dal 16.10.2013 návrh na určení vlastníka k soudu. 

Soud proběhl v únoru, ČEZ se nyní chce dohodnout a pozemek odkoupit. Jsou 

ochotni zaplatit i 100 tisíc Kč.  

 

Iveta Polejová: v roce 2010 byly jiné ceny, musí se udělat odhad a záměr prodeje 

musí schválit zastupitelstvo.  

 

Božena Kopalová: jakým způsobem bude teď město pečovat o veřejná prostranství 

na obcích, např. hřiště na Hrubé Horce, když nebyly ustanoveny osadní výbory? 

 

Mgr. František Lufinka: správu veřejných prostranství mají na starosti Technické 

služby. 

 

Mgr. Ivan Mališ: zřízení osadních výborů bude řešit zastupitelstvo na svém zasedání 

27.4., poté, co pan Smola předloží návrh. Nemusíte čekat, až za vás někdo podá 

podnět a nemusíte být zaštítěna žádnou organizací, návrh můžete podat sama. 

 

Ernesto Malafarina: máme dobrý nástroj diskusní fórum, proč zde nejsou podávány 

odborné odpovědi? 

 

Mgr. František Lufinka: těch příspěvků je tolik, že je nereálné, abych na každý 

příspěvek reagoval. Nebráním se konstruktivní diskusi.   

 

RNDr. Martin Smola: byl nastaven jiný způsob přidělování bytů? 

 

Mgr. František Lufinka: zatím držíme stejný systém jako doposud. 
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6) Přehled usnesení 

 

Návrh usnesení z dnešního zasedání zastupitelstva města přednesl tajemník 

Městského úřadu pan Mgr. Josef Haas.  

 

 

7) Závěr 

 

Starosta města ukončil zasedání v 18:30 hodin. Termín příštího zasedání 

zastupitelstva města je 27.4.2015. 

        

 

 
 

Zapsala: Věra Brunclíková  

 

 

 

Ověřitelé:                                    Místostarosta:             Starosta města: 

 

RNDr. Ludmila Infeldová       Mgr. Ivan Mališ                       Mgr. František Lufinka           

 

 

Ernesto Malafarina 


